

CITIC Telecom International CPC Limited 中信國際電訊（信息技術）有限公司



20/F, Lincoln House, Taikoo Place, 979 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong
Tel: (852) 2170 7101
Fax: (852) 2795 1262
Website: www.citictel-cpc.com
Email Address: info@citictel-cpc.com

香港鰂魚涌英皇道 979 號太古坊林肯大廈 20 樓
電話：(852) 2170 7101
傳真：(852) 2795 1262
網址：www.citictel-cpc.com
電子郵件：info@citictel-cpc.com

Senior Management

Mr. Jacky Kwok Chief Commercial Officer

高層管理人員

郭偉基先生 商務總裁

Business Activities

We are CITIC Telecom International CPC Limited ("CITIC Telecom CPC"), a wholly-owned subsidiary of CITIC Telecom International Holdings Limited (SEHK: 1883), serving multinational enterprises the world over by addressing their specific ICT requirements with highly scalable tailored solutions built upon our flagship technology suites, comprising TrueCONNECT™ private network solutions, TrustCSI™ information security solutions, DataHOUSE™ cloud data center solutions, and SmartCLOUD™ cloud computing solutions.

With the motto "Innovation Never Stops," we leverage innovative technologies, embracing AI, AR, Big Data, IoT, and other cutting-edge emerging technologies to transform technical potential into business value for our customers. As an enterprise digital transformation partner, we strive to help our customers achieve industry-leading positions, high agility, and cost-efficiency through digitalization.

With our Global-Local capabilities, we are committed to providing our customers with one-stop-shop ICT solutions with superior quality. Having a worldwide footprint across 160 countries, including Asia, Europe and America, Africa, the Middle East, and Central Asia, our global network resources connect over 160 points of presence (POPs), 21 Cloud service centers, 30+ data centers, and two dedicated 24x7 Security Operations Centers (SOCs). As one of the first managed service providers in Hong Kong to achieve multiple ICT-related certifications, including ISO 9001, 14001, 20000, 27001, and 27017, we offer local professional services, superior delivery capabilities as well as exceptional customer experience and best practices through our global presence and extensive industry know-how, becoming a leading integrated intelligent ICT service provider to enterprise customers.

For more information, please visit www.citictel-cpc.com

Parent Company

Company Name: CITIC Telecom International Holdings Limited
Location: Hong Kong

業務概況

中信國際電訊（信息技術）有限公司（「中信國際電訊 CPC」）是中信國際電訊集團有限公司的全資附屬公司（香港交易所股份代號：1883），公司一直矢志透過先進技術及旗艦解決方案，包括 TrueCONNECT™ 專用網絡服務、TrustCSI™ 信息安全解決方案、DataHOUSE™ 全球統一雲數據中心解決方案及 SmartCLOUD™ 雲端運算解決方案，為全球跨國企業提供綜合數碼解決方案，滿足不同行業的 ICT 服務需求。

憑借「創新 • 不斷」的服務理念，中信國際電訊 CPC 積極利用創新技術，將人工智能、擴增實境、大數據、物聯網和其他尖端新興技術的強大潛力轉化為企業客戶的業務價值，協助客戶透過數碼化發展保持市場領先優勢、業務更具靈活性及成本效益，成為企業推動數碼轉型的重要策略夥伴。

中信國際電訊 CPC 以「服務在地，連接全球」的優勢，承諾為客戶提供最優質的全球化一站式 ICT 服務。全球化網絡資源連接超過 160 個服務據點、21 個雲服務中心、30 多個數據中心及 2 個全天候運作的安全運作中心，服務遍布約 160 個國家，無縫連接亞洲、歐美、非洲、中東以及中亞等地區。作為香港首個獲得 ISO 9001、14001、20000、27001 及 27017 相關 ICT 服務認證的供應商之一，公司透過全球化服務佈局，多年不斷深耕各個行業與領域經驗，為企業提供專業的在地服務及交付能力，優質的客戶體驗和服務質量，成為領先的綜合信息智能化服務供應商。

請瀏覽 www.citictel-cpc.com 獲取更多資訊。

母公司

公司名稱：中信國際電訊集團有限公司
地區：香港